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Szanowny Panie Premierze!
W obecnej sytuacji gospodarczej – a co za tym idzie, tak¿e sytuacji finansowej – w jakiej znalaz³a siê

Rzeczpospolita Polska, widz¹c potrzebê poszukiwania oszczêdnoœci we wszystkich dzia³ach gospodarki,
w tym nawet w polskiej armii oraz s³u¿bach mundurowych, nale¿y odnieœæ siê równie¿ do wydatków po-
noszonych przez administracjê rz¹dow¹ i samorz¹dow¹ oraz ich faktycznego uzasadnienia.

Olbrzymie premie przyznawane wysokim urzêdnikom w dobie narastaj¹cej recesji s¹ niew¹tpliwie nie
na miejscu oraz bulwersuj¹ opiniê publiczn¹. Nie do zaakceptowania jest bowiem przyznawanie urzêdni-
kom, którzy nierzadko zarabiaj¹ miesiêcznie po kilkanaœcie tysiêcy z³otych, dodatkowych premii, stano-
wi¹cych wielokrotnoœæ ich miesiêcznego wynagrodzenia. Nie jest tu istotne, pod jak¹ nazw¹ nastêpuje tu
wyp³acanie takich profitów. Równie dobrze mo¿na nazwaæ je nagrodami, a nawet podwy¿kami.

W sytuacji spowolnienia polskiej gospodarki, kiedy coraz czêœciej s³yszy siê o upad³oœci polskich firm
oraz zwolnieniach grupowych, nale¿a³oby raczej odst¹piæ od przyznawania premii wysokim urzêdni-
kom, a przynajmniej zmniejszaæ ich wymiar. Przekazywanie kwoty w wysokoœci kilkudziesiêciu milio-
nów z³otych na „nagrody” wysokim urzêdnikom w skali jednego miasta, w ¿adnym wypadku nie mo¿na
nazwaæ „motywowaniem pracowników”. Jest to sytuacja nie do przyjêcia.

Dlatego te¿ zwracam siê do Pana Premiera z nastêpuj¹cymi pytaniami.
1. Czy widzi Pan potrzebê i jednoczeœnie przewiduje Pan podjêcie jakichkolwiek kroków celem zapobie-

¿enia opisanym sytuacjom? Je¿eli tak, to jakie to mia³yby byæ kroki oraz kiedy zamierza Pan je podj¹æ?
2. Czy widzi Pan potrzebê podejmowania takich dzia³añ równie¿ w odniesieniu do wysokich urzêdni-

ków samorz¹dowych?
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